

SERVICE CHARGES

Item

106. ACCELERATED INSTALLATION SERVICE

Note: This tariff item is forborne from regulation when associated with forborne services.

1. General

(a) The Accelerated Installation service offers eligible business customers requesting provisioning and installation of certain services, in the Company's operating territory, a due date that is earlier than the original system due date.

(b) An Accelerated Installation service charge applies as specified in 4., in addition to the applicable initial service charges.

2. Eligible Customers

(a) New and existing retail and wholesale business customers that require any order be accelerated to a date that is earlier than the original system due date.

3. Terms and Conditions

(a) The Accelerated Installation service charge applies when the order is completed and the Company has met the Accelerated Installation due date negotiated with the customer.

(b) One Accelerated Installation service charge applies per circuit on each completed order for eligible services, as defined in 3.(c). Customers can request one of the two Accelerated Installation due dates for Accelerated Installation service:

(1) For 1 to 8 business days earlier than the original system due date, the service charge specified in 4.(a)(1), applies.

(2) For 9 or more business days earlier than the original system due date, the service charge specified in 4.(a)(2), applies.

FRAIS DE SERVICE

Article

106. SERVICE D'INSTALLATION ACCÉLÉRÉE

Note: Cet article du tarif est soustrait à la réglementation lorsqu'il est associé aux services déréglementés.

1. Généralités

(a) Le service Installation accélérée offre aux abonnés du service d'affaires admissibles qui demandent l'approvisionnement et l'installation de certains services sur le territoire d'exploitation de la Compagnie une date de rendez-vous initiale qui est plus tôt que celle fournie par le système.

(b) Les frais d'installation accélérée indiqués en 4., s'appliquent en plus des frais de service habituellement exigés.

2. Abonnés admissibles

(a) Les abonnés d'affaires de détail et de gros nouveaux ou existants qui demandent l'accélération d'une commande afin de faire installer leur service à une date antérieure à la date initiale de rendez-vous du système.

3. Modalités

(a) Les frais associés au service Installation accélérée s'appliquent lorsque la commande est exécutée et que la Compagnie a respecté la date de rendez-vous d'installation accélérée convenu avec l'abonné.

(b) Les frais associés au service Installation accélérée s'appliquent par circuit sur chaque commande exécutée pour les services admissibles, tels qu'indiqués en 3.(c). L'abonné peut demander l'une des deux dates de rendez-vous d'installation accélérée offertes:

(1) Si l'abonné demande de devancer de 1 à 8 jours la date de rendez-vous initiale fournie par le système, les frais décrits en 4.(a)(1) s'appliquent.

(2) Si l'abonné demande de devancer de 9 jours ou plus la date de rendez-vous initiale fournie par le système, les frais décrits en 4.(a)(2) s'appliquent.

Continued on page 54D / Suite page 54D.

See page 4 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 4.

Issued/Publication 2008 08 18

Authority: Telecom Order CRTC 2008-240 August 27, 2008.

Effective date/Entrée en vigueur 2008 09 02

Cf. Ordonnance Télécom CRTC 2008-240 du 27 août 2008.

SERVICE CHARGES

FRAIS DE SERVICE

Item
**106. ACCELERATED INSTALLATION SERVICE -
continued****Article**
106. SERVICE INSTALLATION ACCÉLÉRÉE - suite

3. Terms and Conditions - continued

3. Modalités - suite

(c) The Accelerated Installation service requests described in 3.(b) are available for the following services:

(c) Les demandes du service Installation accélérée décrits en 3.(b) sont offertes pour les services suivants:

Item No.	General Tariff Items / Articles du tarif général	
950	Local Channels	Voies Locales
3750	Monthly Distance Charges or Rentals For Inter-Exchange Channels and the Associated Local Channels	Frais Mensuels de Distance ou de Location des Voies Intercirconscriptions et des Voies Locales Associées
4560	Channels For Signal Transmission	Voies De Signalisation
4660	Channels For Data Transmission	Voies de Transmission de Données
4665	Schedules 3 And 3A Channels	Voies de Catégorie 3 et 3A
5010	Digital Channel Service	Service de Voie Numérique
5020	Ethernet Access	Accès Ethernet

S

Item No.	National Services Tariff Items / Articles du tarif des services nationaux	
301	Digital Network Access	Accès au Réseau Numérique
302	Digital Private Line Service	Service Ligne Spécialisée Numérique
303	Managed Digital Private Line Service	Service Ligne Spécialisée Numérique avec Service de Gestion
305	Digital Private Line Solutions Service Extension Access Service	Service d'Accès d'Extension du Service des Solutions Lignes Spécialisées Numériques
307	Inter-Office Digital Channels	Voies Numériques Intercentraux
Various	All Type 2 Customer Specific Arrangements filed in the National Services Tariff having no order acceleration process outlined within its terms and conditions.	Toutes les ententes spécifiques d'abonné de type 2 déposées au Tarif des services nationaux dont les modalités ne prévoient pas de processus d'accélération de commande.

Item No.	Access Services Tariff Items / Articles du tarif des services d'accès	
130	Competitor Digital Network (CDN) Services	Service de réseau numérique propres aux concurrents

Item No.	Special Facilities Tariff Items / Tarif des montages spéciaux	
Various	All Type 1 Customer Specific Arrangements filed in the Special Facilities Tariff having no order acceleration process outlined within its terms and conditions.	Toutes les ententes spécifiques d'abonné de type 1 déposées au tarif des montages spéciaux dont les modalités ne prévoient pas de processus d'accélération de commande.

C

Continued on page 54D.1 / Suite page 54D.1.

See page 4 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 4.

SERVICE CHARGES

FRAIS DE SERVICE

Item

106. ACCELERATED INSTALLATION SERVICE
- continued

3. Terms and Conditions - continued

(d) One Accelerated Installation service charge applies per completed order for the services listed in 3.(e). In each case, the Accelerated Installation due date will be negotiated on a case-by-case basis with the customer.

(1) For orders for 1 to 14 lines of the eligible services listed in 3.(e), the service charge specified in 4.(b)(1) applies.

(2) For orders for 15 lines and more of the eligible products listed in 3.(e), the service charge specified in 4.(b)(2) applies.

(e) The Accelerated Installation service due dates as described in 3.(d) are available for the following services:

Article

106. SERVICE D'INSTALLATION ACCÉLÉRÉE
- suite

3. Modalités - suite

(d) Des frais d'installation accélérée non récurrents s'appliquent par commande exécutée pour les services indiqués en 3.(e). Dans chaque cas, la date de rendez-vous du service d'installation accélérée sera négociée au cas par cas avec le client.

(1) Pour la commande des services admissibles indiqués en 3.(e) touchant de 1 à 14 lignes, les frais décrits en 4.(b)(1) s'appliquent.

(2) Pour la commande des services admissibles indiqués en 3.(e) touchant 15 lignes et plus, les frais décrits en 4.(b)(2) s'appliquent.

(e) Les dates de rendez-vous du service Installation accélérée décrits en 3.(d) sont offerts pour les services suivants:

Item No.	General Tariff Items / Articles du tarif général	
70.2	Rate Schedules For Primary Exchange (Local) Service – Business Service	Tableau Des Tarifs Du Service De Circonscription De Base (Service Local) – Service d'affaires
675	<u>Centrex III Service</u>	<u>Service Centrex III</u>
675.(a)	Public Switched Telephone Network (PSTN) Connections	Raccordements au réseau téléphonique public commuté (RTPC)
675.(b)	Voice Locals	Postes téléphoniques
675.1.(g)(1)	Centrex Corporate Feature Networking (CCFN) package	Fonctions réseau privé Centrex (FRPRC)
675.1.(g)(2)	Call Number Display and CCFN feature package arrangement	Affichage du numéro demandeur et FRPRC
675.1.(g)(3)	Centrex Universal Feature Networking (CUFN)	Fonctions réseau public Centrex (FRPUC)
675.1.(g)(4)	CMS on Centrex	SGA avec Centrex
675.1.(g)(5)	Extended Network Features	Fonctions réseau évoluées
680	Local Link Package	Forfait Accès local
6000.2	Advanced Intelligent Network – Switch ReDirect	Réseau Intelligent Évolué - Réacheminement sélectif

(f) The Accelerated Installation service charge will be billed on orders that were not completed on the due date in the event the customer is responsible for the missed due date.

(f) Si l'abonné est responsable du rendez-vous manqué, les frais associés au service Installation accélérée sont portés à la commande non exécutée à la date de rendez-vous manquée.

Continued on page 54D.2 / Suite page 54D.2.

See page 4 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 4.

Issued/Publication 2020 11 09

Authority: Telecom Order CRTC 2021-120 March 29, 2021.

Effective date/Entrée en vigueur 2021 03 29

Cf. Ordonnance Télécom CRTC 2021-120 29 mars 2021.

TN 7621

SERVICE CHARGES

FRAIS DE SERVICE

Item
106. ACCELERATED INSTALLATION SERVICE
- continued

Article
106. SERVICE D'INSTALLATION ACCÉLÉRÉE
- suite

4. Rates and Charges

4. Tarifs et frais

(a) The following service charge applies per circuit, for orders with an Accelerated Installation due date, for the services listed in 3.(c).

(a) Les frais de service ci-dessous s'appliquent par circuit pour chaque commande comportant une date de rendez-vous du service Installation accélérée des services indiqués en 3.(c).

Accelerated Installation Service / Service d'Installation accélérée	Service Charges / Frais de Service		
(1) Accelerated Installation due date that is one to eight days earlier than the original system due date, service charge per circuit	Installation accélérée de un à huit jours de moins que la date de rendez-vous initiale fournie par le système, frais de service par circuit	\$ 2,750.00	A
(2) Accelerated Installation due date that is nine or more days earlier than the original system due date, service charge per circuit	Installation accélérée de neuf jours ou plus de moins que la date de rendez-vous initiale fournie par le système, frais de service par circuit	5,500.00	A

(b) The following service charge applies per order with an Accelerated Installation due date, for the services listed in 3.(e).

(b) Les frais de service ci-dessous s'appliquent pour chaque commande comportant une date de rendez-vous du service Installation accélérée des services indiqués en 3.(e).

Accelerated Installation Service / Service d'Installation accélérée	Service Charges / Frais de Service		
(1) Accelerated Installation, service charge per order - 1 to 14 lines	Installation accélérée, frais de service par commande - 1 à 14 lignes	\$ 250.00 (Note)	A
(2) Accelerated Installation, service charge per order - 15 lines and more	Installation accélérée, frais de service par commande - 15 lignes et plus	605.00 (Note)	A

Note: If a customer has separate bills for eligible products, as defined in 3.(e), at a single address, and requires an Accelerated Installation due date, only one service charge will apply even if more than one order is processed.

Note: Si l'abonné reçoit à la même adresse des factures distinctes pour des services admissibles indiqués en 3.(e) et demande une date de rendez-vous du service Installation accélérée, des frais de service lui seront facturés une seule fois même si plus d'une commande est traitée.